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Op 11 maart 2025 stelde R.T.J. van der Velden (Partij voor de Dieren) ons schriftelijke
vragen over illegale vuurwerkshows (25bb001727).

Inleidend wordt gesteld:
'Recent berichtte het AD Rotterdams Dagblad in de papieren krant en ook op de website1

over het gegeven dat er in Rotterdam steeds meer vuurwerkshows worden gesignaleerd.
Volgens omgevingsdienst DCMR is het merendeel van deze vuurwerkshows niet vergund
en daarmee illegaal. DCMR verstrekt de vergunningen en legt op de eigen website2 uit
welke stappen inwoners van onder meer Rotterdam- als onderdeel van het
werkgebied - moeten nemen om legaal een vuurwerkshow te kunnen organiseren.'

Hieronder volgen de vragen en onze beantwoording:

Vraag 1:
Herkent het college het signaal dat er steeds meer illegale vuurwerkshows worden
georganiseerd in de stad?

Vraag2:
Monitort u of het aantal vuurwerkshows toeneemt? Indien nee, waarom niet? Indien
ja, hoeveel illegale vuurwerkshows vinden er vermoedelijk plaats?

Voorts wordt door het raadslid gesteld:
'Uit de beantwoording3 van eerdere schriftelijke vragen van onze hand over een illegale
vuurwerkshow in Het Park weten we dat provincie Zuid-Holland bevoegd gezag is voor
vergunning van vuurwerkshows. De gemeenten waar de vuurwerkshows zijn voorzien,
krijgen een afschrift van eventuele vergunningen, meldingen of kennisgevingen tussen
DCMR dan wel gedeputeerde staten en de initiatiefnemer van de vuurwerkshow.'

1 Lig je net lekker te slapen, steekt er iemand in de buurt vuurwerk af: niet iedereen is blij met nieuwe trend I
Rotterdam I AD.nl
2 https://www.dcmr.nl/aanvragen-vuurwerkshow
3 https://rotterdam.raadsinformatie.nl/document/7184581/1
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Vraag 3:
Weet u bij iedere vuurwerkshow of deze vergund is? Indien nee, waarom niet?

Antwoord op de vragen 1 t/m 3:
Alleen de legale, aangevraagde vuurwerkevenementen worden door de DCMR
gemonitord. Illegale vuurwerkevenementen komen niet per definitie bij hen of een andere
overheidsinstantie in beeld (alleen bij bijvoorbeeld klachten). Het aantal is daarom niet
bekend.

Vraag 4:
Als er illegaal vuurwerk wordt afgestoken, heeft dit dan prioriteit bij de politie? Of bij
de brandweer?

Antwoord:
De politie zet in op het opsporen van illegaal vuurwerk om te voorkomen dat het wordt
afgestoken. Hier zit op jaarbasis een flink aantal uren in. Aan het einde van het jaar neemt
dat toe, omdat er richting de jaarwisseling meer illegaal vuurwerk in omloop is. De politie
is niet altijd in de buurt als illegaal vuurwerk wordt afgestoken, maar als het wordt
geconstateerd, dan treedt de politie passend op.
De brandweer handhaaft niet op het afsteken van illegaal vuurwerk. Als het afsteken van
vuurwerk misgaat, dan kan de brandweer vanzelfsprekend snel handelen.

Voorts wordt door het raadslid gesteld:
'De DCMR laat in het AD Rotterdams Dagblad optekenen dat er in het werkgebied van
deze organisatie in 2024 in totaal 25 grote en 75 kleinere vuurwerkshows hebben
plaatsgevonden.'

Vraag 5:
Weet u hoeveel van deze shows in Rotterdam zijn vergund?

Antwoord:
In 2024 zijn in Rotterdam (de hierboven genoemde cijfers betreffen de regio Rijnmond) 20
grote vuurwerkevenementen vergund, waarvan er drie zijn geannuleerd. Van de 66 kleine
vuurwerkevenementen die in 2024 in Rotterdam zijn vergund, zijn er zes geannuleerd. Een
aantal van die vergunde evenementen vindt overigens niet buiten plaats, maar betreft
vuurwerk dat gebruikt wordt ter ondersteuning van bijvoorbeeld shows in Ahoy.

Vraag 6:
Wat zijn de aantallen door de jaren heen? Is er sprake van een toe- of afname?

Antwoord:
Door de jaren heen is het aantal vergunde vuurwerkevenementen weinig gewijzigd, met
uitzondering van een forse daling tijdens de corona-jaren.

Vraag 7:
Wat vindt u ervan dat DCMR het afgelopen jaar liefst honderd vuurwerkshows heeft
vergund? Past dit volgens u nog in de huidige tijd terwijl wij juist van het vuurwerk af
willen?
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Antwoord:
Bij vuurwerkshows waarvoor een vergunning wordt afgegeven wordt het vuurwerk in een
gecontroleerde omgeving afgestoken. Hierdoor zijn de veiligheidsrisico's kleiner dan
wanneer het, zoals tijdens de jaarwisseling, wordt afgestoken door individuen in een
situatie waarbij bijvoorbeeld alcohol wordt gedronken.
Als aan de landelijk geldende wettelijke eisen wordt voldaan, kan de DCMR (in dit geval
namens de provincie, die bevoegd gezag is) een aanvraag voor een vuurwerkshow niet
weigeren.

Vraag 8:
Oefent u invloed uit op medeoverheden met als doel aanpassing van het
Vuurwerkbesluit of de Regeling bedrijfsmatig tot ontbranding brengen van
vuurwerk, met als doel het aantal vuurwerkshows terug te dringen?

Antwoord:
Op dit moment wordt geen invloed uitgeoefend op medeoverheden om het aantal
vuurwerkshows terug te dringen.
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